
WESTLANDVERSTANDIG

Rondvraag voor de Commissie MO van 4 februari 2019
Aanvulling rondvraag D66 inzake Poelmolen

D66 heeft vragen over de Poelmolen gesteld. Onze fractie zou gaarne
willen weten of er niet nog gelden over zijn bij de ontwikkeling van de
Poelzone en of die gelden dan niet aangewend kunnen worden voor de
bouw van de Poelmolen om het gebied verder te verfraaien.

Dit leidt tot de volgende vragen:
- Kan de wethouder een afrekening geven van het totale 

Poelzonegebied en met name welke subsidies en bijdragen van 
derden zijn binnengekomen en wat de uitgaven tot nog toe zijn 
geweest?

- Kan eventueel een overschot worden aangewend voor de 
Poelmolen?

- Heeft het College onderzocht of er bij andere overheden bijdragen 
en subsidies gevraagd kunnen worden mocht het initiatief door het 
College worden overgenomen?

- Heeft het zin om daarnaar een onderzoek te doen?
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